
 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY 
JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH 

V Českých Budějovicích dne 25.10.2021 
 

 

Přítomní členové (bez titulů):  
F. Dolák, A. Hudáčková, J. Kimmerová, D. Kimmer, A. Kajanová, S. Ondrášek, M. Červený, I. Kratochvílová, A. Brus, 
M. Grossman, M. Moravec 

 
Omluvení členové (bez titulů):  
K. Toumová, L. Šedová 
 
Hosté (bez titulů):  

   I. Chloubová, O. Doskočil, V. Ptáčníková 
 
 

Mgr. František Dolák, Ph.D., předseda senátu, přivítal členy i hosty na zasedání AS ZSF JU. V tomto počtu je senát 
usnášeníschopný, a proto předseda senátu požádal o hlasování o zapisovateli. 

 
Navržený zapisovatel: PhDr. Martin Červený 
Hlasování o zapisovateli 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 
11 0 0 

 
Senát ZSF JU schválil navrhovaného zapisovatele. 

 
 

Předseda senátu požádal o hlasování o skrutátorech. 
 

Navržení skrutátoři: Mgr. Jana Kimmerová, Martin Moravec 
Hlasování o skrutátorech 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 
11 0 0 

 
Senát ZSF JU schválil navržené skrutátory. 

 
 

Předseda senátu požádal o hlasování o programu v předloženém znění: 
1. Výroční zpráva o činnosti ZSF JU za rok 2020 
2. Plán realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2021 
3. Strategický záměr Zdravotně sociální fakulty JU na období 2021-2030 
4. Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro akademický rok 2022/2023 do bakalářského 

studijního programu uskutečňovaného v anglickém jazyce 
5. Různé 

Hlasování o programu 
PRO PROTI ZDRŽELI SE 
11 0 0 

 
Senát ZSF JU schválil program v předloženém znění. 

 



1. Výroční zpráva o činnosti ZSF JU za rok 2020 
Děkanka Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., požádala pana proděkana Mgr. et Mgr. Ondřeje Doskočila, Th.D., o představení 
Výroční zprávy   o činnosti ZSF JU za rok 2020. Proděkan představil Výroční zprávu o činnosti ZSF JU za rok 2020 a 
okomentoval, z jakých důvodů nebyla tato zpráva pro AS ZSF JU připravená dříve.  

 
Předseda senátu Mgr. F. Dolák, Ph.D., otevírá diskuzi k tomuto bodu. 
Z důvodu nepřítomnosti dotazů předseda AS ZSF ukončil diskuzi a zahájil hlasování. 

 
Hlasování o schválení Výroční zprávy o činnosti ZSF JU za rok 2020 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 
11 0 0 

 
Akademický senát ZSF JU schválil Výroční zprávu o činnosti ZSF JU za rok 2020 

 
 

2. Plán realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2021 
Děkanka Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., požádala pana proděkana Mgr. et Mgr. Ondřeje Doskočila, Th.D., o představení 
návrhu rozpočtu ZSF JU pro rok 2021. 

 
Předseda senátu Mgr. F. Dolák, Ph.D., otevírá k diskuzi k tomuto bodu. 

Předseda senátu Mgr. František Dolák, Ph.D., dodával, že v plánu realizace Strategického záměru ZSF JU na rok 
2021 nevidí jasné indikátory hodnocení.  
Senátorka doc. PhDr. Bc. Alena Kajanová, Ph.D., kritizovala neefektivní funkčnost webové stránky ZSF JU.  
Mgr. et Mgr. Ondřej Doskočil, Th.D., reagoval na kritiku senátorky doc. PhDr. Bc. Aleny Kajanové, Ph.D., s tím, že 
sociální sítě slouží na jiné účely než prezentovat nějaké instituce. Dodává, že pracovnice, která je zodpovědná za 
účet ZSF JU na sociální síti nemá potřebnou zručnost na jeho managment. 
Senátorka doc. PhDr. Bc. Alena Kajanová, Ph.D., poukázala na možnost, aby studenti spravovali účet ZSF JU. 
Děkanka Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., navrhovala panu předsedovi senátu, aby se senát s danou otázkou 
zaobíral na následujícím zasedání AS.   
Předseda senátu Mgr. František Dolák, Ph.D., položil otázku na význam strategie Flexibilní formy vzdělávání. 
Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., reagovala na otázku předsedovi senátu, že Fakulta musí pokročit s dobou a musí 
rozvíjet distanční formy vzdělávání. Avšak dodává, pokud současná pandemická situace dovolí, aby studenti měli 
zabezpečenou prezenční formu vzdělávání na ZSF JU.  

 
Z důvodu nepřítomnosti dalších dotazů předseda AS ZSF ukončil diskuzi a zahájil hlasování. 

 
Hlasování o schválení Plánu realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2021 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 
11 0 0 

 
 Akademický senát schválil Plán realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2021 
 



3. Strategický záměr Zdravotně sociální fakulty JU na období 2021-2030 
 

Děkanka Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., a proděkan Mgr. et. Mgr Ondřej Doskočil, Th.D., představili Strategický záměr 
Zdravotně sociální fakulty JU na období 2021-2030. 
Předseda senátu Mgr. F. Dolák, Ph.D., otevírá diskuzi k tomuto bodu. 
Z důvodu nepřítomnosti dotazů předseda AS ZSF ukončil diskuzi a zahájil hlasování. 

 
Hlasování o schválení Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na období 2021-2030 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 
11 0 0 

 
 Akademický senát ZSF JU schválil Strategický záměr Zdravotně sociální fakulty JU na období 2021-2030 
 
 

4. Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro akademický rok 2022/2023 do bakalářského 
studijního programu uskutečňovaného v anglickém jazyce 

 
Děkanka Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., představila akademickému senátu Opatření děkanky k podmínkám 
přijímacího řízení pro akademický rok 2022/2023 do bakalářského studijního programu uskutečňovaného 
v anglickém jazyce. 
 

Předseda senátu Mgr. F. Dolák, Ph.D., otevírá diskuzi k tomuto bodu. 
• Senátor Mgr. Stanislav Ondrášek, Ph.D., se informoval od děkanky Mgr. Ivany Chloubové, Ph.D., o výši 

poplatku za školné. 
• Děkanka Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., reagovala na otázku, že výše poplatku za školné je vypočítané 

podle předem daného koeficientu, který odráží náročnost oboru. Dále poukázala na problematiku 
falšování maturitních vysvědčení studentů z rozvojových zemí. 

 
Hlasování o schválení Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro akademický rok 2022/2023 do 
bakalářského studijního programu uskutečňovaného v anglickém jazyce 

PRO PROTI ZDRŽELI SE 
11 0 0 

 
Akademický senát ZSF JU schválil Opatření děkanky k podmínkám přijímacího řízení pro akademický rok 
2022/2023 do bakalářského studijního programu uskutečňovaného v anglickém jazyce 

 
 

5. Různé 
 
Senátor PhDr. Martin Červený položil dotaz děkance Mgr. Ivaně Chloubové, Ph.D, zda fakulta v blízké budoucnosti 
plánuje rozvíjet studium v anglickém jazyce na bakalářský studijní program u oboru sociální práce.  

• Děkanka Mgr. Ivana Chloubová, Ph.D., podporovala jeho otázku, avšak dodává, že lepší by bylo rozvíjet 
studium v anglickém jazyce na doktorském programu u oboru sociální práce. 

• Senátorka doc. PhDr. Bc. Alena Kajanová, Ph.D., doplňuje paní děkanku, že sociální politika jednotlivých 
států je nejednotná. Anglický bakalářský program v sociální práci by byl potencionálně neúčinný pro 
studenty z jiného státu, benefity vidí v doktorském programu.  

 
 
 Nikdo z přítomných již neměl další podněty k řešení, a proto předseda senátu ukončil zasedání. 

 
Zapsal: M. Červený 
Ověřil: F. Dolák 

 
 



Přílohy k zápisu: 
 
 

VÝSLEDKY O HLASOVÁNÍ PER ROLLAM 
 
Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 25.10.2021 schválil návrh Výroční 
zprávy o činnosti ZSF JU za rok 2020 

 
PRO 11 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 25.10.2021 schválil návrh Plánu 
realizace Strategického záměru Zdravotně sociální fakulty JU na rok 2021 
 

PRO 11 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 
 

Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 25.10.2021 schválil Strategický záměr 
Zdravotně sociální fakulty JU na období 2021-2030 

 
PRO 11 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0 

 

Akademický senát ZSF JU na základě hlasování per rollam ke dni 25.10.2021 schválil Opatření děkanky 
k podmínkám přijímacího řízení pro akademický rok 2022/2023 do bakalářského studijního 
programu uskutečňovaného v anglickém jazyce 
 

PRO 11    PROTI 0    ZDRŽEL SE 0 

  


